



PENGUMUMAN TERKINI

Kesinaran Barangan Kemas di Malaysia International Jewellery Fair 2018

KUALA LUMPUR, MALAYSIA: Pameran barangan kemas paling eksklusif di Malaysia – Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) akan berlangsung pada 3 – 6 Ogos 2018 di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur (Dewan 1). Pihak penganjur, Elite Expo Sdn Bhd, terus berusaha dalam misi mengumpul lebih daripada 100 jenama barangan kemas dari sebanyak 10 negara, termasuk Itali, Jepun, Hong Kong, India, UAE, Singapura, Myanmar, Kemboja, Thailand, Malaysia dan lebih lagi, untuk mempamerkan lebih daripada 100,000 jenis koleksi barangan kemas yang mewah dan bergaya!

Seperti edisi-edisi lepas, MIJF 2018 disokong oleh perbadanan kerajaan seperti Malaysia External Trade Development Corporation (MATRADE), Malaysia Tourism Promotion Board, Malaysia Convention & Exhibition Bureau (MyCEB), dan persatuan antarabangsa terkenal Hong Kong Jewellery & Jade Manufactures Association (HKJJA). Pihak penganjur berhasrat untuk memperkukuhkan kedudukan negara sebagai satu standard pemangkin dagangan barangan kemas serata dunia, di samping membantu menaikkan nama negara sebagai hab terbaik M.I.C.E. seterusnya di seantero dunia.

Edisi MIJF 2018 akan dirasmikan dengan Majlis Pembukaan sebagai titik permulaan pancaran pameran barangan kemas berkelas dunia pada 3 Ogos 2018, jam 3 petang. Sempena majlis perasmian ini, Nitin Jewel Creations, Rota E Rota (Erredue), Damas dan Jaipore by Ritu Aurora akan mempamerkan koleksi-koleksi terunggul yang menakjubkan dalam pertunjukan feksyen.

Tahun ini, pihak penganjur amat bangga kerana dapat menjemput *Gemological Institute of America (GIA)* untuk berkerjasama dalam menganjurkan seminar bertajuk “*Color and Pearls*” pada 4 Ogos, jam 3.00 -5.00 petang. Pensyarah berprestij dari *GIA*, Cik. Nanthaporn Nilpetploy, telah menyediakan topik perbincangan menarik dan informatif yang akan memberi manfaat kepada peminat barangan kemas, terutama sekali mereka yang berminat dengan berlian.

Selain itu, *MIJF Jewellery Design Awards* akan mengadakan upacara anugerahnya yang ke-7 pada hari terakhir pameran barangan kemas ini. Semua pemenang anugerah akan menyambut saat gembira mereka sambil menyaksi karya-karya yang dipamerkan. Hadirin sekalian juga diberi peluang untuk mengundi karya kegemaran mereka dan memilih selebriti pereka dalam bidang rekaan barang kemas.



Tambahan pula, penganjur juga akan memberikan loket mutiara yang percuma kepada pengunjung tiap tiap hari! Selain itu, pengunjung MIJF juga berpeluang memenangi hadiah dengan jumlah bernilai RM10,000 melalui program **Visit & Win Contest**. Kunjungilah MIJF 2018 dan sahut peluang untuk memenangi hadiah-hadiah yang menarik yang akan dihadaiahkan setiap hari di pameran sepanjang 4 hari!

Jutaan terima kasih kepada semua rakan kongsi dan penaja, termasuk Nitin Jewel Creations, Rota E Rota (Erredue), Damas, Jaipore by Ritu Aurora dan lain-lain, dalam memberi sokongan untuk menjayakan MIJF 2018.

MIJF 2018, dijanji pameran barangan kemas yang terunggul tahun ini! Pihak penganjur mengalu-alukan dan berharap untuk bertemu dengan ahli industri barangan kemas dan juga peminat barangan kemas di Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) 2018, yang akan berlangsung pada 3 – 6 Ogos 2018 di Pusat Konvensyen Kuala Lumpur (Dewan 1)!

Untuk maklumat lanjut, sila layari laman web rasmi <http://mijf.com.my/mijf/home.php> atau membuat panggilan kepada pihak penganjur dengan nombor +603 - 5891 1157.

###

Untuk pertanyaan lanjut dan/atau gambar pameran, sila hubungi,

Ms. Lavigne Fong
Bahagian Perhubungan Awan & Komunikasi,
Elite Expo Sdn Bhd
(Tel) 603-5891 1157 ext. 118
(Fax) 603-5891 1147
(Email) lavigne@elite.com.my
(Laman web) <http://mijf.com.my/mijf/home.php>